
 

Zápis Výkonná rada  

 

Termín: 29. května 2025 od 9:00, Jablonné v Podještědí 

 

Místo konání: Společenské centrum, Zdislavy z Lemberka 328, Jablonné v Podještědí 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Výkonná rada je usnášeníschopná.  

 

Program: 

1/ Schválení programu 

2/ Plán péče CHKO Lužické hory, host Ing. Tomáš Besta 

3/ Schválení přijetí nových členů DMO 

4/ Zapojení do projektů INTERREG, MMR – aktuální stav 

5/ Recertifikace DMO 

 

1) Schválení programu VR 

Z důvodu omluvy hosta Ing. Besty za CHKO Lužické hory je program upraven a bod 2) 

z programu schůze VR vypuštěn. 

 

PRO   8 PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 

 

Usnesení VR 1/2/2025 

Výkonná rada schvaluje program v upraveném znění: 

1/ Schválení programu 

2/ Schválení přijetí nových členů DMO 

3/ Zapojení do projektů INTERREG, MMR – aktuální stav 

4/ Recertifikace DMO 

. 

      2) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 



Zapisovatelkou je paní Alžběta Němcová a navrženými ověřovateli jsou paní Kateřina 

Jonáková a pan Jan Kolář. 

 

PRO     8  PROTI               0 ZDRŹEL SE                 0 

 

Usnesení VR  2/2/2025 

 

Výkonná rada pověřuje paní Alžbětu Němcovou zapisovatelkou a paní Kateřinu Jonákovou 

a pana Jana Koláře jako ověřovatele zápisu. 

 

2/ Plán péče CHKO Lužické hory, host Ing. Tomáš Besta 

Ing. Besta se omluvil z Výkonné rady pro neodkladné záležitosti, 23. 5. zaslal mail informující 

o stavu rozpracovanosti plánu péče o CHKO Lužické hory, který je po vypořádání připomínek 

od MŽP zaslán do AOPK ČR, které by jej v případě splnění všech náležitostí mělo postoupit 

na MŽP, kde bude možnost k plánu vznést připomínky. 

Výkonná rada po zkušenostech navrhuje vytvořit písemnou žádost o informování o 

předložení plánu péče o CHKO Lužické hory k připomínkování popř. námitkám dotčeným 

orgánům a veřejnosti. Žádost vytvoří ředitelka DMO a po připomínkách výkonné rady ji 

odešle datovou schránkou do konce června na adresu AOPK ČR a v kopii na MŽP. 

 

PRO  8  PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 

 

Usnesení VR 3/2/2025 

Výkonná rada pověřuje ředitelku přípravu žádosti na AOPK ČR a MŽP o zaslání 

pracovního materiálu připravovaného Plánu péče CHKO Lužické hory.  

 

3/ Schválení přijetí nových členů DMO 

Ředitelka předložila návrh na schválení nových členů spolku: 

Pivovar Falkenštejn, s.r.o, IČ 24783463 

Sdílený ateliér Brett, z.s, IČ 17137829 

 

PRO  8  PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 

 

Usnesení VR 4/2/2025 

Výkonná schvaluje přijetí nových členů spolku: Pivovar Falkenštejn, s.r.o, IČ 24783463 a 

Sdílený ateliér Brett, z.s, IČ 17137829.  



 

4/ Zapojení do projektů INTERREG, MMR – aktuální stav 

Ředitelka VR informovala o aktuálním stavu česko-polského projektu Skryté skvosty II a o 

projektu Podpora destinačních managementů od MMR. CCR ukončilo formální kontrolu a 

žádost byla posunuta na MMR s doporučením k financování. Nyní je na MMR vydání 

rozhodnutí a očekáváme finance. Dále jsme jako expert zapojeni do česko-německého 

projektu Umožnit turistické zážitky v krajině podstávkových domů. Aktuálně se chystá 

zahajovací konference 12. září 2025 a řeší se odměňování DMO Lužické hory za poskytnuté 

služby pro projekt. DMO není v projektu zapojeno jako partner. 

 

PRO  8  PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 

 

Usnesení VR  5/1/2025 

Výkonná rada bere na vědomí aktivity DMO a zapojení do aktuálních projektů. 

 

5/ Diskuze 

Ředitelka informovala o proběhlých akcích jako jsou Den podstávkových domů, zajištění 

tripu pro MICE sektor v Lužických horách (velmi kladné hodnocení), setkání na Strategii 

cestovního ruchu LB kraje, prezentačních akcích – Drážďany, Wroclaw, Herning, Praha. Fam 

trip pro německou stranu odkládáme na říjen. Setkání podnikatelů proběhne 11. června ve 

Cvikově.  

Pro konferenci česko-německého projektu lobuje ředitelka za Hrádek nad Nisou – dobrá 

dostupnost, prostory a další služby.  

Ředitelka informovala VR o setkáních s IC ve Stráži pod Ralskem, školené na téma 

Turistická doprava, kam pozvala zástupce Ústeckého kraje a KORID LK. 

Ředitelka informovala VR o podání žádosti o recertifikaci s novými podmínkami – aktuálně 

nesplňujeme min. 60 % partnerů z podnikatelského sektoru. 

Na doporučení VR podala ředitelka žádost na registraci ochranné známky na claim 

Neobjevený klenot severu.  

 

Zapsala: Alžběta Němcová 

 

Schválil: 

 

Kateřina Jonáková     Jan Kolář 


